

Åpent Styremøte

Bergen Og Omegn Modellbilklubb.

Tid: Mandag 17. mars. Klokka 20.00

Sted: Teams

Til stede: Bjørn Tore Helland, Anna Søgnesand, Vegard Mikkelsen, Endre Grøttå,
Eirik Midtun, Jan Roald Eik,

Sak1: Evaluering av NM innendørs Bønes Arena.

Logistikk- tok masse tid og masser resurser fra få folk. Logistikken må være mer mer planlagt. Det bør undersøkes om å leie lastebil neste gang for å minimere timene det ble brukt på å frakte. Vi må planlage bedre. Dele mer på arbeidsbyrden. Vi må avklare i forkant hvilke personer som ha hvilke roller som fordeles. Stevneleder, Jyruleder, Kioskansvarlig, Logistikkansvarlig, Teknisk ansvarlig.

Lørdag ble lang dag. Et forslag er å ta bort seeding heat, bruke nasjonal ranking til heatsammensetning. Kjøre kvalifisering og finaler. Være ferdig med premieutdeling til klokka 17.

Ble liten tid til det sosiale og det er en av de viktigste grunnene til å arrangere Nasjonale løp.

Må være flinke til å vise til og argumentere for å følge regelverket ved trening f.eks om det blir spørsmål. Arrangementet skal være til for hobbyførere like mye som tilreisende Nasjonale førere.

Banen var fantastisk stor takk til de som laget hopp, satte ut bane og vedlikeholdt den under NM.

Premieutdeling må ha bedre fokus. Bland annet ble ikke nasjonalsangen spilt.

Kiosk var suveren takk til Anna for nok en gang levere den. Men det trengs flere som kan bidra til å kjøpe inn og drifte den

Økonomisk så går mest sannsynlig arrangementet i minus. Men det ble brukt en del penger på å kjøpe inn materialer til hoppene. Hoppene har en til neste arrangement så slipper kostnaden der. Kioskvarer er det en del igjen av, så det har en til neste løp (NM på Marås).

Har søkt NM innendørs neste år. Må vurdere å trekke NM søknaden og undersøke om en kan ha Nordisk/Efra GP i stedet for. Fordi det forhåpentligvis Genererer flere førere og vil gi mer inntekt til klubben. Å arranger NM innendørs er mye arbeid for lite førerere. Dette må styret ta en vurdering på.

Internett abonnentene må oppgraderes slik at de står i stil til bruken. Pr nå er de for lite GB til bruken og det koster klubben unødvendig mye penger.

Sak 2.

NM Marås.

Begynne med førermøte klokka 08.30. for å komme i havn til med premie utdeling til ca klokka 17. Dette igjen for å kunne ha et trivelig løpshelg for alle.

Endre har laget en oversikt over ledige helger frem til NM der en legger inn dugnadshelger. En må ta en Befaring på banen for å se hva som må gjøres. Og så må en vurder hvor mye arbeid en legger ned. Vi bør være ferdig med det meste på banen inne 22 juni. Leige huset til NM. Bjørn Tore tar kontakt. Hør og om konfirmasjonshelger i mai.

Slutt 21.56